

לוח ו'-נ' 17
שיעורי מס שונים, 1980 עד 2007

מס החברות			מס ההכנסה		דמי הביטוח הלאומי + מס הבראות	
(על הרווחים)		המירבי	מס המעסיקים		(העובד + המעביד)	
השנה	הלא מחולקים	על יחידים	(במגזר הפרטי) ¹	השיעור הרגיל ²	השיעור המופחת ²	מס הערך המוסף ³
1980	61.0	50.0	7.0	21.4		12.0
1981	61.0	50.0	7.0	20.8		12.0
1982	61.0	50.0	7.0	20.3		15.0
1983	61.0	50.0	7.0	19.1		15.0
1984	61.0	60.0	7.0	19.1		15.0
1985	66.1	60.0	7.0	19.2		15.0
1986	61.0	60.0	7.0	19.3		15.0
1987	45.0	48.0	4.0	16.9		15.0
1988	45.0	48.0	4.0	16.2		15.0
1989	45.0	48.0	4.0	16.2		15.0
1990	43.5	48.0	4.0	15.1		16.0
1991	41.0	50.4	3.0	13.4		18.0
1992	40.0	50.4	0.0	12.7		18.0
1993	39.0	50.4	0.0	12.7		17.0
1994	38.0	50.0	0.0	12.6		17.0
1995	37.0	50.0	0.0	14.8	9.6	17.0
1996	36.0	50.0	0.0	14.6	9.5	17.0
1997	36.0	50.0	0.0	14.6	10.7	17.0
1998	36.0	50.0	0.0	14.6	10.7	17.0
1999	36.0	50.0	0.0	14.6	10.7	17.0
2000	36.0	50.0	0.0	14.6	10.7	17.0
2001	36.0	50.0	0.0	14.6	10.7	17.0
2002	36.0	50.5	0.0	14.9	9.3	18.0
2003	36.0	50.0	0.0	15.4	9.8	18.0
2004	35.0	49.0	0.0	15.4	9.8	17.0
2005	34.0	49.0	0.0	16.1	9.8	16.5
2006	31.0	49.0	0.0	17.7	8.5	15.5
2007	29.0	48.0	0.0	17.7	8.5	15.5

(1) חלק מהמעסיקים - בענפי התעשייה, חקלאות, מלונאות ועוד - קיבלו פטור מ-1980 עד 1987.

(2) כולל תשלום לביטוח לאומי ומס מקביל.

(3) שיעור מס הערך המוסף בסוף השנה.

המקור: הלשכה המרכזית לסטטיסטיקה ועיבודי בנק ישראל.